
 

 

 

                     HIMMELEV SKOLE 

 

 SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Torsdag den 6. maj 2021 kl. 17.30 - 19.00 
DAGSORDEN 
 

Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

 Forældrerepræsentanter: 
Niels Bjørn Warring (Formand) 
Søren Døygaard (Næstformand) 
Flemming Berg 
Rikke Sejer 
Mette Kaas 
Line Kjærside 
Eksterne repræsentanter:  
Marianne Agentoft 
Pernille Tidemann 
Suppleanter: 
Thomas Graholy 
Elever:  
Denisha Klarskov – 9T (Formand) 
Luna Heltberg – 8a (Næstformand) 
Medarbejdere:  
May-Britt Klokkerholm 
Hanna Jönsson 
Skoleledelse: 
Sigurd Brønnum 
Kasper Broeng 
Mette Breschel 

Afbud 
 
Mette Kaas 
Søren 
Døygaard 
Mette 
Brechel 
 
 
Fraværende 
 
Luna 
Heltberg 
 

 

mødeleder    Referent 
Kasper B. 

 

Næste 
møde 

    

Ca. tid Punkt   Referat        

17.30 – 
17.35 

1  
Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt  
 



17.35 – 
17.45 

2.  
Velkommen og præsentation af 
skoleleder Sigurd Brønnum 

Præsentationsrunde  
 

17.45 – 
18.15 

3. Orientering; 
 

- Nyt lederteam 
- Sidste skoledag 
- Genåbning 

-Nyt lederteam fundet:  
Maria Buch ansat som indskolings- 
og SFO-leder 
Anders Dahl ansat som 
viceskoleleder og for udskolingen. 
Trine Dalby ansat som mellemtrins- 
og ledelse af den pædagogiske 
udvikling 
Alle tre ledere har forskellige 
baggrunde og alder og vurderes at 
skabe en bred og god 
sammensætning for fremtidens 
Himmelev skole.  
De tre nye mellemledere er ansat pr. 
1. juni.  
 
- Vigtigt for eleverne, at der også er 
fokus på det sociale i den sidste 
periode.  
Eleverne er også glade for 
mulighederne for både at kunne 
fejre sidste skoledag på selve skolen, 
men også at have muligheden for at 
kunne fejre privat i løbet af 
eftermiddagen.  
Der lagt op til, at der i fællesskab 
mellem skole og forældreråd laves 
en god fejring af dagen.  
Skolen vil i den kommende tid tage 
initiativ til at finde en mere konkret 
ramme om sidste skoledag, som er i 
overensstemmelse med de nyeste 
retningslinjer fra 
sundhedsmyndighederne.   
 
-Vigtigt med fokus på det sociale og 
fællesskaberne i klasserne her i 
forbindelse med genåbningen. 
Gode betragtninger også ift. at 
trække de bedste erfaringer med fra 
det virtuelle i fremtiden.  



Skolen genåbner helt igen fra 
mandag den 10. maj og har brugt 
dagene til at forberede modtagelsen. 
 
Kort orientering om velgennemførte 
afgangsprøver. Eleverne var meget 
fokuserede, flittige og 
koncentrerede.     

18.15 – 
18.45 

4. Skoleårets planlægning  
 

- timefordelingsplan (bilag) 
- anvendelse af § 16. D (bilag) 

Præsentation af 
timefordelingsplanen samt forslag til 
ændring af timeres placering i 
Madkundskab og HDS.  
 
Bestyrelsen godkender 
timefordelingsplanen samt 
ændringsforslaget fra skolens 
ledelse.  
 
Bestyrelsen godkender anvendelsen 
af paragraf 16D under forudsætning 
af at den reducerede skoledag også 
medfører 2-voksne på 4.-9. årgang i 
to ugentlige lektioner.    

18.45– 
19.00 

 Meddelelser: 
 
Skolebestyrelsesformand 
Skoleleder 
Skolebestyrelsesmedlemmer 
Elevrepræsentanter  

- Opmærksomhedspunkter til det 
fremtidige arbejde: Vejledere med 
fra tid til anden på 
bestyrelsesmøderne.  
- Der skal ansættes 2 bh. 
klasseledere samt ca. 2 nye lærere 
- Der er afsat 3500 kr. til elevrådet, 
hvor eleverne er i gang med at finde 
en god model for anvendelsen af 
disse Corona-midler 
- Skolen har modtaget en pulje 
penge til at løfte det faglige niveau. 
Her er skolen i kontakt med et firma 
ude fra, som bliver anvendt til et 
eksamenstræningsforløb med 
mentorfirma til vores 9. klasse.  
- SFO har sagt farvel til skolens 3. 
klasser, som netop er startet i klub. 
Der har været afholdt rørende 
afslutningsfest.  
- I mandags modtog SFO´en 72 nye 



mini-SFO´er, som både livlige og 
glade. Det har medført lidt logistik-
udfordringer, men det er klaret fint. 
-Særligt 2. årgang er udfordret, hvor 
SFO og skole kigger på mulighederne 
for at gøre de nuværende lokaler i 
billedkunst endnu bedre. Både 
konkret og i italesættelsen.  
- God melding og oplevelse til mødet 
med klubben og de muligheder som 
vores mellemtrins elever har.  
-Lærerne oplever at de er ved at 
finde sig selv igen efter 2 hårde år. 
Lærerne føler der er kommet ro på 
driften af skolen, hvor dialog og 
samarbejde er blevet en naturlig del 
af hverdagen. 
- Der har været meldt bekymringer 
til forældrerepræsentanter omkring 
det faglige niveau, ønsker flere ture 
og behov for at møde 
sundhedsplejen. Her ønskes der 
mere kommunikation om 
prioriteringer.  
- Trivselsarrangementer og 
legegrupper, må de afholdes? Der 
ønskes mere information.   
- Elevrådet har ikke afholdt møder 
endnu, så der var ikke nyt her fra 
endnu.    

  EVT. -Ønsker til bedre udeområder. Kan 
der findes nogle lettere og billigere 
løsning til der findes en mere 
permanent løsning?  
 
-Drøftelse af aldersgrænser til 
sociale-medier, spil mv. til fremtidigt 
møde.  
 

    
 

 
  



Niels Warring 
Formand for skolebestyrelsen   
 
 
Sigurd Brønnum 
Skoleleder  
 
 

 

 

 


